
ZÁPIS 
 

z 6. jednání Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje, 
konané dne 29.06.2022 od 12:30 hod.  

zasedací místnost N2.903 Karla Čapka, Regiocentrum Nový pivovar 
 

 
Přítomni: MgA. Václav Bartoš, Mgr. Tomáš Merta, Bob Šviha, Jiří Regner, Martin Podveský, 

Pavel Bartoš 
 
Omluven:  Matěj Hlavatý 
 
Nepřítomen: Ing. Tomáš Pětivoký, Jan Janeček, Mgr. Jan Zeman 
 
Hosté:  Bc. Pavel Bulíček, 1. náměstek hejtmana Královéhradeckého kraje 

Ing. Bohumil Pecold, vedoucí odboru informatiky 
 Ing. Radmila Velnerová, vedoucí odboru analýz a podpory řízení 
 Zbyněk Hála, analytik odboru analýz a podpory řízení 
 

Program jednání: 

1. Zahájení a přivítání přítomných 
2. Volba ověřovatele zápisu, schválení programu a hostů jednání 
3. Rozvoj spisové služby (Ing. Bohumil Pecold) 
4. Další rozšíření datového skladu (Ing. Radmila Velnerová, Zbyněk Hála)  
5. Vlastní řešení rozklikávacího rozpočtu (Ing. Bohumil Pecold, Ing. Radmila Velnerová) 
6. Dílčí dotazy k návrhu rozpočtu odboru IT na rok 2023 (diskuse) 
7. Různé 

 
 
K bodu 1 
Zahájení, přivítání přítomných 
 
Jednání ve 12:30 hodin zahájil a řídil předseda Komise pro informační technologie Rady 
Královéhradeckého kraje (dále jen „předseda komise“) MgA. Václav Bartoš.  
 
Dále předseda komise sdělil, že jednání komise IT je přítomno 6 členů komise (z toho 2 členové 
připojeni on-line). 
 
 
K bodu 2 
Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu  
 
Předseda komise požádal přítomné o odsouhlasení programu úvodního jednání komise IT a 
současně o odsouhlasení ověřovatele zápisu z tohoto jednání. Ověřovatelem byl navržen  
Jiří Regner.  
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schválení ověřovatele zápisu Jiří Regner 
schválení programu 6. jednání 
1. hlasování: 
Pro               6 
Proti  0 
Zdržel se 0 
Návrh byl přijat. 
 
Program 6. jednání komise IT byl schválen. Ověřovatelem zápisu z 6. jednání komise IT byl určen 
Jiří Regner. 
 
 
K bodu 3 
Další rozšíření datového skladu 
 
Ing. Radmila Velnerová seznámila přítomné s možnou strukturou rozšíření Datového skladu 
Královéhradeckého kraje.  
 
Diskuse: 
Přítomnými prodiskutována ukázka formulářové aplikace Datového skladu Královéhradeckého 
kraje. Bylo uvedeno, že první etapa projektu Datového skladu Královéhradeckého kraje bude 
reálně ukončena v druhé polovině roku 2023 (očekává se naplnění datového skladu do konce roku 
2022, následovat bude podrobná kontrola dat). 
Ze společné diskuse vzešla všeobecná podpora dalšího rozvoje Datového skladu 
Královéhradeckého kraje, diskutovány byly též finanční možnosti dalšího rozvoje, které budou dle 
Bc. Pavla Bulíčka řešeny po ukončení 1. etapy tohoto projektu. 
 
MgA. Václav Bartoš na základě proběhlé diskuse navrhl přijmout následující usnesení: 
Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e 

Radě Královéhradeckého kraje 
pokračovat v dalším rozvoji Datového skladu Královéhradeckého kraje 

 
hlasování o návrhu usnesení předloženém MgA. Václavem Bartošem 
2. hlasování: 
Pro               6 
Proti  0 
Zdržel se 0 
Návrh byl přijat. 
 
 
USNESENÍ 6/4/2022/KIT 
Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje 
 
I. d o p o r u č u j e 

Radě Královéhradeckého kraje 
pokračovat v dalším rozvoji Datového skladu Královéhradeckého kraje 
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K bodu 4 
Rozvoj spisové služby 
 
Ing. Bohumil Pecold představil záměr rozvoje spisové služby Krajského úřadu Královéhradeckého 
kraje, hovořil o proběhlé analýze související s rozvojem uvedené spisové služby. 
 
Členy komise pro IT prodiskutovány možnosti rozvoje spisové služby úřadu. 
 
 
K bodu 5 
Vlastní řešení rozklikávacího rozpočtu 
 
MgA. Václav Bartoš seznámil přítomné s vývojem jednání v souvislosti s doporučením Komise pro 
IT Radě Královéhradeckého kraje schválit záměr prezentace hospodaření v systému 
www.cityvizor.cz a zároveň přistoupit k členství Královéhradeckého kraje ve spolku Otevřená 
města. Z následných jednání vyplynulo, že není nebytně nutné využití systému www.cityvizor.cz 
a členství ve spolku Otevřená města, neboť Královéhradecký kraj může k prezentaci hospodaření 
využít vlastního řešení v rámci svých licencí a svých systémů, bez finančních nákladů na ně. 
Z tohoto důvodu navrhuje usnesení přijaté Komisí pro IT zrušit.  
 
MgA. Václav Bartoš na základě proběhlé diskuse navrhl přijmout následující usnesení: 
Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje 
I. r u š í 

usnesení Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje 
č. 5/2/2022 ze dne 25.05.2022 

 
hlasování o návrhu usnesení předloženém MgA. Václavem Bartošem 
3. hlasování: 
Pro               6 
Proti  0 
Zdržel se 0 
Návrh byl přijat. 
 
 
USNESENÍ 6/5/2022/KIT 
Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje 
 
I. r u š í 

usnesení Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje č. 5/2/2022 
ze dne 25.05.2022 
 

 
K bodu 6 
Dílčí dotazy k návrhu rozpočtu odboru IT na rok 2023 (diskuse) 
 
Proběhla společná diskuse členů komise IT nad dříve vznesenými dotazy k návrhu rozpočtu 
Královéhradeckého kraje na rok 2023 pro odvětví informatiky. 
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K bodu 7 
Různé 
         
Bc. Pavel Bulíček informoval o schválení Informační strategie Královéhradeckého kraje na období 
2022 – 2026 Radou Královéhradeckého kraje dne 27.06.2022. 
 
Současně oznámil, že novým vedoucím odboru informatiky Krajského úřadu Královéhradeckého 
kraje se stal Ing. Bohumil Pecold. 
 
 
Závěr 
MgA. Václav Bartoš, předseda komise, ukončil 6. jednání Komise Rady Královéhradeckého kraje 
pro informační technologie v 13:50 hodin a poděkoval členům komise za účast na jednání a 
diskusní příspěvky. Upozornil, že další jednání proběhne ve středu dne 27.07.2022 od 14:00 hodin 
on-line formou. 
 
 

             MgA. Václav Bartoš 
      předseda komise pro informační technologie 

Ověřovatel zápisu:  
Jiří Regner, dne 15.08.2022 
 
Zapsala:  
Ivana Nesvačilová, dne 30.06.2022 
 


